
Pani Elżbieta Kaufman-Suszko: „W trakcie poprzedniej sesji, podczas dyskusji nad 

stanem realizacji inwestycji drogowych w województwie podlaskim z wykorzystaniem 

środków europejskich zadałam kilka pytań związanych ze składaniem wniosków 

przez PZDW, na które nie otrzymałam odpowiedzi. Zapytałam dlaczego nie 

wzięliśmy udziału w konkursie w ubiegłym roku? Kto opracowuje wnioski składane 

m.in. do Polski Wschodniej – czy PZDW sam to opracowuje, czy też zleca? Czy za 

wniosek, który nie uzyskał akceptacji trzeba będzie zapłacić? Czy powtórne złożenie 

wniosku będzie kosztowało dodatkowo? Chciałam też podkreślić, że nic się nie 

zgadza z przedstawionym planem transportowym. Wszystkie zadania miały mieć 

decyzję środowiskową w 2015-2016 roku, ponadto pozwolenia na budowę, studium 

wykonalności itd. Nic z tego się nie zgadza.” 

 


